
 

 

КИЇВСЬКА МІСЬКА РАДА  

VIІІ СКЛИКАННЯ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ЖИТЛОВО-КОМУНАЛЬНОГО ГОСПОДАРСТВА 

ТА ПАЛИВО-ЕНЕРГЕТИЧНОГО КОМПЛЕКСУ 

01044, м. Київ, вул. Хрещатик, 36  к. 1005                                                                                      тел.:(044)202-70-29 

 

 

П Р О Т О К О Л   № 1 

засідання  постійної комісії з питань житлово-комунального господарства 

та паливно-енергетичного комплексу    
 

 

  

м. Київ  14.12.2015 р.   
 

Присутні:            
Члени постійної комісії з питань житлово-комунального господарства та 

паливно-енергетичного комплексу:  

  

1. Бондаренко Володимир Дмитрович      – голова ПК 

2. Ноздря Вадим Ігорович          – перший заступник голови ПК 

3. Дегтярьова Лариса Вікторівна         – заступник голови ПК 

4. Кутняк Святослав Вікторович         – заступник голови ПК 

5. Тесленко Павло Петрович          – заступник голови ПК 

6. Костюшко Олег Петрович          – секретар ПК 

7. Гордон Дмитро Ілліч 

8. Грушко Віктор Валентинович 

9. Манойленко Наталія Вікторівна 

10. Онуфрійчук Вадим Михайлович 

 

 

Запрошені:           
 

Депутат Київради   

Сторожук В.П.; 
 

Заступник голови КМДА   

Пантелеєв П.О.; 

 



Директор Департаменту житлово - комунальної інфраструктури   

Новицький Д.Ю.; 
 

Директор КП “ГВП” 

Науменко Д.В.; 

 

Голова правління-генеральний директор АК «Київводоканал» 

Білик А.О.; 

 

Головний інженер АТ «Київгаз»  

Струк О.В.; 

 

Начальник теплотехнічного департаменту АТ «Київенерго»  

Саєнко Г.К.; 

 

Директор департаменту енергозбуту ТОВ “Евро-Реконструкція” 

Терещенко Ю.Є.; 
 

Експерт з питань ЖКГ 

Кучеренко О.Ю.; 

 

Представник ГО «Галагани» 

Вінарський А.О.; 
 

Громадська рада КМДА  

Турчин С.І. 

 

 

П О Р Я Д О К    Д Е Н Н И Й :   

 

1.Інформація про стан виконання інвестиційної програми ПАТ “Київенерго” та 

міської програми щодо встановлення внутрішньобудинкових теплових 

лічильників з наданням поадресних переліків будинків, де заплановано 

встановлення цих лічильників у 2015 році та, окремо, у 2016 році. 

2.Інфоромація щодо проведення повірок квартирних лічильників гарячої та 

холодної води. 

3.Інформація про встановлення лічильників газу у м. Києві. 

4.Інформація Департаменту фінансів щодо фінансування капітальних видатків у 

2015 році. 

5.Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про перше питання порядку 

денного.   

 



ВИСТУПИЛИ: Пантелеєв П.О., Саєнко Г.К., Тесленко П.П., Терещенко Ю.Є., 

Кучеренко О.Ю., Новицький Д.Ю., Кутняк С.В., Грушко В.В., Онуфрійчук В.М., 

Костюшко О.П., Сторожук В.П. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. підготувати та провести спільне засідання постійної комісії з Національною 

комісією, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та 

комунальних послуг; 

2. запропонувати заступнику голови КМДА Пантелеєву П.О.: 

 у термін до 31.12.2015 р. спільно з ПАТ «Київенерго» та ТОВ «Евро-

Реконструкція» розробити програму встановлення у 2016 році будинкових 

приладів обліку тепла у всіх житлових будинках м. Києва, яка би 

передбачала: оперативне прийняття на комерційний облік приладів обліку 

тепла та відповідні антивандальні заходи; 

 разом із ПАТ «Київенерго» надати до постійної комісії поадресний перелік 

будинків, у яких в 2015 році встановлені прилади обліку тепла із 

зазначенням дати встановлення та дати прийняття на комерційний облік 

приладу обліку тепла, розмістити його на офіційному сайті ПАТ 

«Київенерго» та на інформаційних дошках у житлових будинках; 

 надати пропозиції щодо співфінансування програм у житловому фонді 

міста; 

3. запропонувати ПАТ «Київенерго» викласти на своєму офіційному сайті алгоритм 

проведення розрахунків на спожите тепло; 

4. запропонувати Кучеренку О.Ю. проаналізувати хід виконання інвестиційної 

програми ПАТ “Київенерго” та міської програми щодо встановлення 

внутрішньобудинкових теплових лічильників у 2015 році; 

5. доручити заступнику голови постійної комісії Тесленку П.П.:  

 організувати роботу робочої групи по оснащенню житлових будинків 

приладами обліку тепла; 

 залучити до цієї робочої групи фахівців ПАТ «Київенерго» та ТОВ «Евро-

Реконструкція». 

 

 ГОЛОСУВАЛИ: за –10, проти-0, утр.-0. 

 

 

 

2. СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про друге питання порядку 

денного.   

 

ВИСТУПИЛИ: Саєнко Г.К., Пантелеєв П.О., Кучеренко О.Ю., Кутняк С.В., 

Турчин С.І., Білик А.О., Костюшко О.П. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1.  запропонувати ПАТ «Київенерго», ТОВ «Евро-Реконструкція», ПАТ «АК 

«Київводоканал» та ПАТ «Київгаз» проаналізувати існуючу систему проведення 



повірок квартирних приладів обліку та надання компенсації у разі самостійної 

заміни користувачем квартирного приладу обліку. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –10, проти-0, утр.-0. 

 

 

 

3. СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про трете питання порядку 

денного.   

 

ВИСТУПИЛИ: Струк О.В., Пантелеєв П.О., Кучеренко О.Ю., Кутняк С.В., 

Манойленко Н.В. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. запропонувати ПАТ «Київгаз» надати до постійної комісії в електронному 

вигляді інформацію по виконанню програми встановлення приладів обліку газу; 

2.  розглянути це питання повторно на наступних засіданнях постійної комісії.  
 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –10, проти-0, утр.-0. 

 

 

4.  СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про четверте питання порядку 

денного.   

 

ВИРІШИЛИ:  
1. перенести розгляд інформації Департаменту фінансів щодо фінансування 

капітальних видатків у 2015 році на наступне засідання постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –10, проти-0, утр.-0. 

 

 

5.  СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про п’яте питання порядку 

денного.   

 

ВИСТУПИЛИ: Тесленко П.П., Новицький Д.Ю., Кутняк С.В., Костюшко О.П. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. прийняти до відома інформацію заступника голови постійної комісії Тесленка 

П.П. щодо пропозицій до Положення про постійну комісію з питань ЖКГ та ПЕК 

та принципів взаємодії із профільними структурними підрозділами КМДА; 

2.  запропонувати до складу комісії для проведення конкурсу проектів з реалізації 

енергоефективних заходів у житлових будинках міста Києва, в яких створені 

об’єднання співвласників багатоквартирних будинків, а також у кооперативних 

будинках наступних членів постійної комісії: Онуфрійчук В.М., Костюшко О.П., 



Грушко В.В., Манойленко В.В., Дегтярьова Л.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –10, проти-0, утр.-0. 

 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                          В. Бондаренко 

 

 

 

Секретар постійної комісії            О. Костюшко 
 
 


